
 

Protokoll Styrelsemöte Innebandysektionen 210225 
 
Närvarande via teams: Fredrik Lövgren, Daniel Lifvendahl, Tomas Bergström, 
Thomas Djerf, Jenny Westerbergh  
 
 

1. Budget för säsongen 2021/2022. Anna och Jenny har gjort en budget och 
lämnat till huvudstyrelsens kassör. Budgeten godkändes av övriga i 
sektionsstyrelsen.  
 

2. Betalning av medlemsavgifter Rasbo IK. Kan man ha två betalningsperioder, 
en för sommaridrotter och en för vinteridrotter? Fredrik tar upp frågan på 
klubbens årsmöte.  

 
3. Det finns några konton, med pengar på, som tillhör lag som har upphört. 

Beslut om att pengarna på kontona P02/03 samt U-laget sätts över till P02-
kontot. Kontot F02/03 döps om till Cupbidrag och kan användas för detta 
ändamål.  

 
4. Säsongsansökan för hallar. Tomas och Fredrik ordnar det innan 30 mars. De 

bokar som vi brukar göra, dvs Hall2000, IFU arena, Jälla och Lindbacken.  
 

5. Verksamhetsberättelse för alla lag till årsmötet. Ska skickas senast 28 februari 
till Fredrik.  

 


